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Потпредседник Српске радикалне странке Александар Мартиновић открио је за Прес да
је одбио позив бившег страначког колеге и шефа напредњака Томислава Николића да
пређе у Српску напредну странку.

  

- Звали су ме да пређем у СНС, али мој одговор је био „не" јер сам лојалан Војиславу
Шешељу. Прелазак у СНС био би крајње кукавички потез и окретање леђа човеку који се
у тамници натчовечанским напорима бори не само за себе, него за целу Србију -
образложио је Мартиновић.

  

Нека истраживања говоре да сте наводно поправили рејтинг. Чиме сте то
заслужили? Протестом против Младићевог хапшења?

  

- Покушали су Николић и Вучић да нас униште, али нису успели. СРС је сувише јака,
укорењена у народу да би неко могао да је избрише са политичке сцене пропалим пучем.
Грађани су препознали храбру борбу нашег председника у Хагу, да не одустајемо од
своје идеологије и да смо доследни у својој политици. Такви ћемо остати и у будућности.

  

Уколико бисте сутра морали да бирате - Тадић или Николић - с којим бисте пре
сарађивали?

  

- Ни са једним ни са другим.

  

Постоје калкулације по којима би радикали после избора могли да буду тас на ваги
за формирања владе уколико ни ДС ни СНС са својим партнерима не би могли да
формирају владу. С ким бисте пре правили владу?
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- Нећемо бити ничији тас, а са СНС сигурно нећемо никада.

  

А са ДС?

  

- Сарадња са ДС у овом тренутку је немогућа. Потпуно су различити и програми и
политике СРС и ДС.

  

Имате ли ви уопште амбиције да будете део будуће владајуће коалиције?

  

- Ако будемо улазили у владу, биће то на частан и принципијелан начин. Нећемо бити
ничији сателит у тој влади. Боље да будемо јака опозиција него пуки пион у власти.

  

Пошто је Дарко Младић учествовао у протестима радикала због хапшења свог оца
Ратка, планирате ли можда да он буде на изборној листи СРС?

  

- Не желимо да злоупотребљавамо породицу Младић у политичке сврхе, породицу која је
доживела тортуру пре хапшења. Генерал Младић није заслужио да се нађе у Хагу, а и
даље сматрамо да је на веома сумњив начин ухапшен и да због здравствених проблема
није спреман за суђење.

  

А да ли бисте волели да Дарко буде један од адута у изборној утакмици?

  

- Волео бих да се СРС-у прикључе сви часни и поштени људи који су спремни да се боре
за идеологију Војислава Шешеља и СРС, укључујући и Дарка Младића.

  

Јесте ли разочарани што се Шешељ изгледа неће вратити у Србију пре избора?

  

 2 / 3



Александар Мартиновић: Волео бих да се СРС-у прикључе сви часни људи, укључујући и Дарка Младића
понедељак, 25 јул 2011 18:25

- Нико не може да зна када ће га пустити на слободу, али Шешељ је у сваком случају
победник. Очекујемо да се врати следеће године.

  

Шира јавност можда не зна да сте асистент на Правном факултету у Новом Саду.
Питају ли вас студенти зашто сте се одлучили баш за СРС?

  

- Са студентима никад не причам о политици.

  

Н. Чалуковић

  

(Прес)
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